
                                                                                                                ПО-74/ 29.08.24г. 

 

 

 

 

 

ПИТАНЕ 

от Ралица Манолова – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 29.08.2024 г. 

 

 

 1. По какъв начин институциите защитават интересите на всички граждани по 

отношение на казуса с настанените в общинско жилище на ул. Люлякова градина 8. 

Многократно са подавани сигнали в Община Габрово и Дирекция Социално подпомагане. 

 2. Мислено ли е в посока актуализиране на режимите на работа на светофарите на 

ключови кръстовища в Габрово - визирам кръстовището до хотел Балкан, напоследък има 

засилен трафик и след 23ч. и изключването на тези светофари създава рискови предпоставки 

за инциденти. 
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                                                                                                           ПО- 74/ 26.09.24г. 

 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГАБРОВО 
 

 

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ НА Г-ЖА РАЛИЦА МАНОЛОВА - ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТНИК ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ, 

ПРОВЕДЕНО НА 29.08.2024 г., с вх. №ПО-74/29.08.2024 г. 

 

 

ВЪПРОСИ: 

 1. По какъв начин институциите защитават интересите на всички граждани по 

отношение на казуса с настанените в общинско жилище на ул. Люлякова градина 8. 

Многократно са подавани сигнали в Община Габрово и Дирекция Социално подпомагане. 

 2. Мислено ли е в посока актуализиране режимите на работа на светофарите на 

ключови кръстовища в Габрово - визирам кръстовището до хотел Балкан, напоследък има 

засилен трафик и след 23 ч. и изключването на тези светофари създава рискови 

предпоставки за инциденти. 

 

 

УВАЖАЕМА ГОСПОЖО МАНОЛОВА, 

 

 Във връзка с постъпили от Вас питания от заседание на Общински съвет - Габрово, 

проведено на 29.08.2024 г., Ви уведомявам следното: 

 

По първия зададен въпрос: 

 Община Габрово е собственик на три жилища с административен адрес в гр. 

Габрово, ул. „Люлякова градина“ № 8, както следва: 

 - ет. 1, ап. 3 - тристаен апартамент - настанено домакинство, договор №133-ОССД-

22/01.03.2022 г. за срок до 01.03.2025 г.; 

 - ет. 2, ап. 5 - двустаен апартамент - настанено домакинство, договор №403-ОССД-

23/02.05.2023 г. за срок до 02.05.2026 г.; 

 - ет. 2, ап. 6 - тристаен апартамент - настанено домакинство, договор №588-ОССД-

22/13.09.2022 г. за срок до 13.09.2025 г. 

 При извършена служебна проверка се констатира, че за периода от 01.09.2021 г. 

към настоящия момент в Община Габрово не са постъпвали жалби и сигнали от граждани 

и институции, касаещи наемателите на горепосочените общински жилища. 

 При конкретизиране на данните за съответните настанени в общински жилища, 

Община Габрово ще предостави наличната информация за постъпили жалби и сигнали 

относно наемателите, като ще бъдат предприети и възможните подходи според 

обективираната ситуация. 

 

По втори въпрос: 
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 Към настоящият момент е възложено и извършено преброяване на седем броя 

кръстовища със светофарни уредби, както следва: 

1. Кръстовище при бул. „Априлов“ и ул. „Юрий Венелин“; 

2. Изход за гр. Севлиево - кръстовище при ул. „Стефан Караджа“ – бул. „Могильов“; 

3. Кръстовище при ул. „Райчо Каролев“ – ул. „Юрий Венелин“; 

4. Кръстовище при бул. „Столетов“ и ул. „Коста Евтимов“; 

5. Кръстовище при ул. „Брянска“ и ул. „Д-р Н. Василиади“;  

6. Кръстовище при хотел „Балкан“;  

7. Кръстовище при бул. „Могильов“ и ул. „Зелена ливада“. 

 

Анализът от резултатите от направеното преброяване и предложение за промяна на 

режимите на светофарните уредби и/или реконструкция на кръстовищата са възложени на 

инженер транспортно строителство. 

Тези кръстовища са избрани, т.к. са най-натоварените в града. За кръстовище при 

бул. „Априлов“ и ул. „Юрий Венелин“ предстои реконструкция в кръгово кръстовище. 

За всички останали считаме, че с оптимизиране на режимите на работа и 

евентуално с въвеждане на денонощен режим на работа с различни часови програми, 

съобразени с интензивността на движение, ще се постигне „успокояване“ на движението и 

намаляване на конфликтните точки в кръстовищата. 

 В допълнение на гореописаното, конкретно за кръстовището при хотел „Балкан“ е 

обсъждана и възможността за реконструкция на същото в кръгово. 

 

 

С уважение,       / П / 

 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 
 

 


